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Maastricht, 21 november 2022 
 
Betreft: Schriftelijke vragen van SAB inzake Hartelstein 
 
Geacht college, 
 
Naar aanleiding van een brief van de heer Arno Sanders, een van de getroffenen van de sluiting van 
Woonwerk gemeenschap Hartelstein, heeft de fractie van SAB enkele vragen. 

Vooraf willen we de onderstaande vragen graag toelichten. 

Per 31 december 2022 gaat Woonwerk gemeenschap Hartelstein definitief sluiten. Hartelstein is een 
woonwerk gemeenschap waar bewoners van Maastricht, om welke reden dan ook, onderdak en een 
zinvolle dagbesteding hebben. 

Na diverse gesprekken waarin e.e.a. onder de loep werd genomen, o.a. de veiligheid van de 
gebouwen, is besloten om Hartelstein te sluiten. Er werd de bewoners beloofd een vervangende en 
fijne prettige woon- werkbeleving te bieden. Getuige de brief van de heer Sanders is deze belofte 
niet nagekomen. 

Een afvaardiging van de fractie van SAB, heeft op 6 september 2022 een gesprek met wethouder 
Anita Bastiaans gehad en in dit gesprek werd ons toch min of meer verzekerd dat de bewoners van 
Hartelstein een gelijkwaardige woon- en werkomgeving zouden krijgen aangeboden. 

Deze toezegging staat dus haaks op hetgeen nu staat te gebeuren. 

1. Hoe is het mogelijk dat ondanks diverse gesprekken, beloften en toezeggingen men blijkbaar 
niet in staat is om de bewoners een gelijkwaardig onderkomen te geven? 

2. Welke overtuigende overwegingen zijn er gemaakt om de “groep Hartelstein” onder te 
brengen in de dag- en nachtopvang en met wie hebben al deze gesprekken plaatsgevonden? 

3. Waarom werd de “groep Hartelstein” niet meegenomen in een van de projecten met 
expliciet wonen? We vragen nu om overtuigende antwoorden, zeker gezien de belofte van 
de wethouder aan de fractie van SAB op 6 september jl. 

4. Waarom nam de wethouder niet het initiatief om het niet nakomen van gedane 
toezeggingen op 6 september 2022 nader uit te leggen aan de fractie van SAB? 

5. Toont het college de bereidheid om alsnog de zaken nader te bekijken en alles “uit de kast te 
halen” om voor de “groep Hartelstein” vóór 31 december 2022 een oplossing te vinden die 
aansluit op alles wat eerder werd beloofd? 
 

Met vriendelijke groet 

Jos Gorren (fractievoorzitter SAB) 

Sociaal Actieve Burgerpartij 


